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Protokoł Nr  I/2017 

z sesji Rady Gminy Osielsko 

z dnia  14 lutego  2017 roku 

w sali  Urzędu Stanu Cywilnego  

w Osielsku  

 

Sesja zwołana w trybie art. 20 ust. 3 (na wniosek wójta gminy) ustawy   z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym  (t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 446, poz. 1579) 

 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy p. Benedykt Leszczyński. 

Protokolant: Wiesława Klimek. 

Sesja trwała od godz. 15
00

 do 17
10

. 

Na 15 radnych obecnych było 15 radnych. Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu.  

Spóźnił się radny A. Wiekierak. 

 Obecni na sesji byli również: Wójt Gminy p. W. Sypniewski, Z-ca Wójta p. M. Jończyk, 

Sekretarz Gminy p. Domańska,  Skarbnik Gminy p. B. Nalaskowska oraz dyr. GZK p. L. 

Dziamski. 

Sołtysi: M. Wędzińska,  Cz. Betyna i St. Mikulski.  

Radni powiatowi: P. Kozłowski. 

Przewodniczący obrad stwierdził quorum i przedstawił porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  

uchwał. 

6. Składanie interpelacji. 

7. Zapytania do radnych powiatowych.  

 8. Podjęcie uchwał:    

1) w sprawie zmiany budżetu gminy na rok bieżący,  

2)  w sprawie  zmiany WPF, 

3 w sprawie ustalenia  stawek dotacji przedmiotowych dla GZK, 

4) w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej części nieruchomości położonej w 

Jarużynie, 

5) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonej w Osielsku, 

6)  w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 

7)  w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Niwy, 

8) w sprawie  zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Żołędowo,  

9) w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego, 

10) w sprawie odrzucenia stanowiska związków zawodowych dot. zaopiniowania 

projektu uchwały,  

11) w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godz. zajęć nauczycieli 

wspomagających, 

12) w sprawie  określenia wymiaru godz. nauczania i opieki w przedszkolu, 

13)  w sprawie zmiany w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Osielsku, 

14)w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie  na lata 2017-2020, 

15) zmieniająca załącznik  w sprawie "Program usuwania azbestu  na lata 2013-2032", 
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16)  zmiana uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej, 

17) w sprawie określenia stawek opłat za usunięcie drzew i krzewów na terenie gm. 

Osielsko, 

18)  w sprawie zmiany mpzp osiedla mieszkaniowego "Niemcz I" w Niemczu. 

9. Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

10. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Ad. 3  

Porządek obrad: 

Przewodniczący obrad poinformował, że na wniosek Wójta zostają zdjęte dwa projekty 

uchwał. Jeden w sprawie udzielenia dotacji w 2017 roku na prace konserwatorskie parafii w 

Żołędowie, drugi w sprawie ustanowienia służebności przechodu i przejazdu w Niwach. 

Wobec braku  sprzeciwu i wniosków, przewodniczący obrad poddał pod głosowanie porządek 

obrad z uwzględnieniem wniosku  Wójta.  Wynik głosowania był jednogłośny – za. 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji: 

Protokoł w drodze głosowania został przyjęty jednogłośnie-za. 

 

Ad.5.   

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy w okresie między sesjami, w tym z wykonania  uchwał.– 

stanowi załącznik do protokołu. Sprawozdanie po wyjaśnieniach przez Wójta  Rada przyjęła 

przez aklamację. 

W trakcie sprawozdania Wójta przybył radny A. Wiekierak. Stan radnych 15. 

 

Ad. 6.  

Składanie interpelacji: 

A. Różański - " w związku z nasilającym się problemem zimowego zadymienia (smogu) 

miejscowości naszej gminy, proponuję jeszcze w tym roku budżetowym (poprawka do 

budżetu) przeznaczyć określoną kwotę pieniędzy na dofinansowanie zamiany ogrzewania 

domów z kotłów o dużej emisji  dymów na kotły o małej emisji (gaz, olej opałowy, 

ekogroszek, pompy cieplne). Proponuję, aby w kolejnych budżetach również znalazły się 

środki na ten cel. Wielkość dofinansowania pozostawiam do decyzji Rady Gminy i Wójta 

Gminy Osielsko".   

 
A. Matusewicz- "25 stycznia br., Instytucja Zarządzająca Kujawsko-Pomorskim Regionalnym 

Programem Operacyjnym na lata 2014-2020, zaktualizowała harmonogram naboru wniosków o 

dofinansowanie w trybie konkursowym dla RPO WK-P na 2017. 

W ramach Poddziałania 1.4.3. „Rozwój infrastruktury na rzecz rozwoju gospodarczego”, w: 

 I kwartale br. mogą uzyskać dofinansowanie „Projekty inwestycyjne z zakresu 

kompleksowego przygotowania i uzbrojenia terenu pod działalność gospodarczą, poszerzenia 

istniejącej strefy inwestycyjnej oraz uporządkowania i przygotowania terenów w celu nadania 

im nowych funkcji gospodarczych. Kwota przeznaczona na dofinansowanie 21 653 500,00 zł. 

 II kwartale alokacja wyniesie 31 383 669,12 zł, z przeznaczeniem na „Tworzenie i rozwój 

infrastruktury biznesowej”  

Szczegóły: http://www.mojregion.eu/index.php/rpo/harmonogram-naborow-wnioskow 
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Czy w związku z budową drogi S5 i posiadanymi terenami inwestycyjnymi nasza gmina zamierza 

wykorzystać szansę pozyskania środków w ramach ww. konkursów? 

Interpelacja II 

Odpowiedzi ustne na interpelacje radnych naszej gminy są publikowane w protokołach sesji rady, 

które są jest dostępne w BIP. Gdzie zainteresowany może znaleźć odpowiedzi na interpelacje 

udzielane pisemnie?" 
Forma odpowiedzi: pisemna.  

 

G. Paliwoda- zmniejsza się kwota pożyczki z WFOŚ i GW, czy te pożyczki  są tak 

korzystne?. 

Ad. 7. 

 Zapytania do radnych powiatowych: 

A.Różański- trzykrotnie wnioskowałem o namalowanie pasów- oś jezdni ul. Bydgoskiej  na 

całej odcinku jej długości. 

A. Matusewicz- wnioskował o ustawienie lustra na skrzyżowaniu ul. Centralnej z ul. Leśną w 

Osielsku. 

K. Cichański - przy ul. Kolonijnej na wysokości posesji nr 37 jest zaniżenie jezdni oraz 

chodnika, po wykonanych robotach kanalizacyjnych. 

A.Wiekierak- zapytał o inwestycje na terenie gminy Osielsko jakie powiat będzie wykonywał. 

K. Lachowska- wnioskowała o namalowanie przejścia dla pieszych na ul. Bydgoskiej, przy 

przystanku autobusowym na wysokości ul. Krzyszkowiaka. 

M. Zielińska- skrzyżowanie ul. Centralnej z ul. Malinową po opadach deszczu zalane jest 

wodą, zarówno jezdnia jak i chodnik. 

Radny P. Kozłowski zobowiązał się do przedstawienia wyż. wym. wniosków na najbliższej 

sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 8. 

Podjęcie uchwał:    

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały zmiany budżetu gminy na rok bieżący. 

Skarbnik gminy przedstawiła zmiany budżetu gminy od ostatnich posiedzeń komisji. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr I/1/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osielsko na lata 2017-2025. Uchwała w drodze głosowania została 

przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr I/2/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały sprawie ustalenia  stawek dotacji 

przedmiotowych dla GZK- zmiana uchwały Nr XII/120/2015 Rady Gminy Osielsko z dnia 22 

grudnia 2015 r. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 
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Uchwała Nr I/3/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaży w drodze  

bezprzetargowej  części nieruchomości położonej w Jarużynie. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

Uchwała Nr I/4/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości położonej w Osielsku. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr I/5/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii 

dróg gminnych. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

 Uchwała Nr I/6/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Niwy na lata 2017-2025. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr I/7/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie  zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Żołędowo na lata 2017-2025. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr I/8/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

  

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci 
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szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą- 

Prawo oświatowe. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr I/9/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie odrzucenia w całości 

stanowiska związków zawodowych dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały Rady 

Gminy Osielsko w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

wspomagających. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr I/10/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli wspomagających. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr I/11/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie określenia wymiaru godzin 

bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki w przedszkolu oraz określenia wysokości opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym ten wymiar. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr I/12/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  w sprawie zmiany w Statucie Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Osielsku. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr I/13/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie  na lata 

2017-2020. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta następującą ilością głosów: 

za - 14  

przeciw - 0 
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wstrzymał się - 1 

Uchwała Nr I/14/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały- zmieniająca załącznik do uchwały w sprawie 

przyjęcia ,,Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Osielsko na 

lata 2013 - 2032”.  

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr I/15/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały  o zmianie uchwały w sprawie określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr I/16/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

W tym miejscu obrad salę obrad opuściła radna D. Szatkowska-Rzepka. Stan radnych 14. 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia stawek opłat za 

usunięcie drzew i krzewów na terenie gm. Osielsko. 

A. Wiekierak- wnioskował o zmniejszenie  wysokości opłaty za usunięcie drzew i krzewów   

z 5 zł na 2,50 zł. W ostatnich latach gmina wydała jedną decyzję. Jest to znikomy dochód 

więc uzasadniona jest obniżka. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek radnego A. Wiekieraka. Wynik 

głosowania był następujący. 

za - 12 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 2 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały  w sprawie określenia stawek 

opłat za usunięcie drzew i krzewów na terenie gm. Osielsko, z uwzględnieniem  wniosku 

radnego A. Wiekieraka. 

Wynik głosowania był następujący. 

za - 12 

przeciw - 1 

wstrzymał się - 1 

Uchwała Nr I/17/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

Przewodniczący obrad przedstawił projekt uchwały   w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy ulicy 
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Księdza Henryka Mrossa w Niemczu, gmina Osielsko. 

A.Różański - podtrzymuję zastrzeżenie, które złożyłem na komisji, a mianowicie, że podjęcie 

tej uchwały nie będzie miało wpływu na sposób i termin budowy świetlicy w Niemczu. 

Uchwała w drodze głosowania została przyjęta jednogłośnie- za. 

 

Uchwała Nr I/18/2017 

Stanowi załącznik do protokołu 

wraz z wynikiem głosowania imiennego 

 

W tym miejscu obrad przybyłą radna D. Szatkowska-Rzepka Stan radnych 15. 

Ad. 10. 

 Udzielenie odpowiedzi na złożone interpelacje. 

Wójt odpowiadając na interpelację radnemu A. Różańskiemu, planuję przygotować projekt 

uchwały, który będzie zawierał możliwości dofinansowania zmiany systemu grzewczego. 

Obecnie trwają prace nad zdiagnozowaniem jakiej ilości budynków to  dotyczy. Musimy mieć 

również na uwadze nie tylko nasze możliwości budżetowe, ale również ilość osób, która nie 

skorzysta ze zmiany systemu ogrzewania z  uwagi na koszty.  

A. Różański - może rozważyć również dopłatę do czynszu. 

A. Matusewicz-najpierw winno się wykonać badania emisji, co z kominów wypływa. Gdzie 

 i  komu ten fakt należy zgłosić.  

Wójt - pracownik referatu Ochrony Środowiska dokonuje kontroli i do tego referatu należy 

zgłaszać wszelkie  nieprawidłowości. W roku bieżącym było 6 interwencji. Nieprawidłowości 

nie stwierdzono. Duże zastrzeżenie jest, co do jakości węgla. Spalany jest węgiel, który w 

ogóle nie powinien trafić do sprzedaży. 

Odpowiadając radnemu G. Paliwodzie- mamy dobrą współpracę z WFOŚ i GW. W drugiej 

połowie  2016 roku zmieniły się  zasady z których wynika, że oprocentowanie pożyczek nie 

jest konkurencyjne dla kredytów komercyjnych i wynosi 4 % (pomimo 30 % umorzenia). 

Każde zadanie rozliczanej jest odrębnym wnioskiem i na każde zadanie jest uchwała Rady 

Gminy. W przypadku kredytu bierzemy określoną kwotę i rozliczamy się jednym 

dokumentem. 

Radni   A. Różański i G. Paliwoda, po zapytaniu przez Przewodniczącego obrad oznajmili, że 

odpowiedzi na interpelacji są zadawalające. 

Zgodnie z sugestią składającego interpelacje A. Matusewicza,  odpowiedź zostanie udzielona 

na piśmie, drogą e-mailową. 

 

Ad. 11 

Wolne wnioski i zapytania. 

G. Paliwoda- wnioskował o ustawienie lampy, przy Siostrach Pasterkach na ul. Jastrzębiej w 

Żołędowie. Na łuku drogi jest przejście dla pieszych. Również wnioskował o położenie 

asfaltu ok. 150 mb., celem połączenia ul. Pałacowej z ul. Polną. Jeździ tamtędy autobus 

szkolny. 

Wójt- odpowiedział, że połączenie tych ulic, zadanie to  jest uwzględnione w budżecie gminy.   

W II kwartale br. będzie ogłoszony przetarg. 

B. Polasik- kiedy nastąpi zakończenie prac na ulicy Kossaka i czy przewidywane są kary 

umowne dla wykonawcy. Ulica jest do połowy wykonana  i nie skończona. Na środku jezdni 

leżą zwały ziemi. 

A. Matusewicz-  zapytał o ostateczną decyzję w sprawie budowy ul. Modrakowej  

i Tapicerskiej. Temat ten dyskutowaliśmy na komisji. Konkluzja była, że przenosimy chodnik 

na drugą stronę. Firma Eldent  zajęła pas drogowy budując na nim parking. Pas ten mógłby 
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być wykorzystany pod chodnik. W tej kwestii składałem interpelację. Również nawiązał do 

wniosku radnej B. Polasik w sprawie niezakończenia inwestycji przez firmę ul. Kossaka. 

Wójt - firmie budującej ul. Kossaka są naliczane kary umowne. Odnośnie ul. Tapicerskiej, 

uważam, że odłóżmy dyskusję do czasu uzyskania projektu przebudowy skrzyżowania w 

Osielsku. Zmieni się układ komunikacyjny i być może ul. Tapicerska nie będzie miała wjazdu 

na Szosę Gdańską.   

Cz. Betyna- od strony podwórka, przy płocie z ogrodem działkowym, przychodni zdrowia w 

Maksymilianowie jest nielegalne wysypisko śmieci, stoją worki z odpadami. Ponadto drzwi 

wejściowe do mieszkań są wciąż są otwarte i pali się światło. 

K. Cichański - na ul. Szuwarowej 1 lampa nie świeci jest to lampa solarna. Ustawiona jest w 

sąsiedztwie dwóch dużych drzew. Może ją w ogóle zdemontować.  

 Wójt - ul. Szuwarowa  planowana jest do   modernizacji.  

J. Baumgart- kolejny raz zwrócił uwagę, że na złączeniu nawierzchni ulic Centralnej  

i Tuberozy jest kilkucentymetrowy uskok.  Jadąc rowerem przewróciłem się, a przecież tędy 

dużo dzieci jeździ do szkoły. 

Wnioskował o uporządkowanie cmentarzy ewangelickich. 

Wójt - sukcesywnie prowadzone są prace porządkowe i będą kontynuowane na cmentarzach 

ewangelickich. W roku ubiegłym wykonano prace w Jarużynie, w tym roku będą w Osielsku. 

K. Lachowska zapytała o termin wykonania projektu budowy świetlicy w Niemczu. 

 M. Jończyk pierwsza koncepcja została przedstawiona, która nie została zaakceptowana. 

Termin kolejnej jest do końca lutego br. 

D. Szatkowska -Rrzepka -  zapytała o możliwość podłączenia się sołectwa Jarużyn do sieci 

internetowej. 

Wójt odpowiedział, że na obecną chwilę żadna z firm nie wyraża zainteresowania tym 

tematem.   

 

 

Przewodniczący obrad zamykając posiedzenie Rady podziękował wszystkim za udział. 

  

 

                    Protokolant                                                  Przewodniczący obrad 

 

                Wiesława Klimek                                            Benedykt Leszczyński 

 

 

 

 

 


